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Mottagning för sexuellt våldsutsatta är fortfarande inte på plats 
  
I september 2016 biföll regionfullmäktige i bred enighet en motion från Liberalerna om att en 
särskild mottagning för sexuellt våldsutsatta skulle inrättas, utöver redan befintlig verksamhet. 
Vi var då överens om att det var en angelägen fråga, i synnerhet för att säkra ett bättre 
omhändertagande för män och transpersoner som utsatts för våldtäkt. Arbetet drog ut på tiden 
på grund av svårigheter att hitta lämpliga lokaler, men i mars 2019 gav det borgerliga styret 
besked om att mottagningen skulle kunna starta innan det följande årsskiftet. Två år senare finns 
den fortfarande inte på plats och det framstår som oklart hur arbetet med att öppna den 
fortskrider. 
 
Jag vill därför fråga regionrådet Gilbert Tribo (L): 
 

• Står du fast vid uppfattningen att det behövs en särskild mottagning för sexuellt 
våldsutsatta för att säkerställa att alla som utsätts för våldtäkt kan få ett bra 
omhändertagande? 

• I så fall, när kommer mottagningen för sexuellt våldsutsatta att öppnas? 
 

Anna-Lena Hogerud (S) 


